

臺北基督學院學雜費及學分費繳費辦法
Christ's College Taipei
Payment Guidelines for Miscellaneous Education Fees and Tuition

民國 102 年 9 月 13 日本校 102 學年度第一次行政會議通過

第一條 本校為處理學生繳交學雜費及學分費事宜，依本校學則第十一條之規定，特訂定本辦法。

Article I In order to process students' payments for miscellaneous education fees and the tuition, the College establishes the Payment Guidelines in accordance with Article 11 of Academic Affairs Regulation of Christian's College.

第二條 大學部學生繳交學雜費及學分費標準：

Article II Guideline criteria for setting miscellaneous education fees and tuition paid by undergraduate students.

一、大學部學生應繳交全額學雜費，惟延肄學生修讀達九學分以上者，應繳交全額學雜費；修讀九學分(含)以下者，依當學期修讀之總學分數繳交學分費。

1. Undergraduate students including the extension students who take more than nine (9) course credits must pay the full amount of miscellaneous education fees in each semester. An extension student who takes nine (9) course credits or less shall pay for the miscellaneous education fees according to the amount of course credits for such semester.

二、大學部學生延肄期間不需繳交全額學雜費者：應繳交學分費，該學分費為當學年度大學部之學分費。

2. During the extended-study period for undergraduate study, when students do not pay the full amount of miscellaneous education fees, they shall also pay the tuition and fees which is set forth for the respective academic year.

第三條 本辦法經本校行政會議通過後，報請校長核定後公布施行，修正時亦同。

Article IV This Payment Guidelines shall be passed by Administrative Committee and, then, submitted to the President for approval, announcement and implementation. All revisions shall be processed accordingly.